
Verslag Kascommissie Vereniging ICOM Nederland boekjaar 2024, 

volgens de statuten (d.d. 28 december 2018) Jaarverslag – rekening en verantwoording artikel 11 lid 4 

 

De Kascommissie1 (Kasco) heeft op 30 april 2025 de jaarstukken van ICOM Nederland gecontroleerd voor het 

boekjaar 2024 in een digitaal overleg met de penningmeester, Amanda Vollenweider. Bij dit overleg waren 

vanuit de Kasco Guus Sluiter en Ben Min aanwezig, Teatske de Jong was met kennisgeving afwezig. Hiermee 

werd voldaan aan de statutaire eis dat de twee leden van de Kasco de controle verrichten. 

 

De Kasco heeft de volgende stukken onder ogen gezien, bestudeerd en bevraagd:  

• Jaarrekening 2024 bestaande uit de winst- en verliesrekening, balans en de toelichting daarop  

• Begroting 2025 

• Verslag Kascontrolecommissie ICOM-NL over het boekjaar 2023 

• Huishoudelijk reglement 

• Addendum financiële handleiding 

• Inzage in online boekhouding: waaronder o.a. grootboekrekeningen, meerdere kostenplaatsen, 

procuratie en proces van betaling.  

 

De Kasco heeft in de twee Teams-overleggen vragen gesteld en suggesties gegeven ten aanzien van de 

Jaarrekening 2024, de financiële huishouding en de begroting 2025. Er zijn ook vragen gesteld over de spreiding 

van het vermogen over banken, de omgang met de financiële reserves en de accountantsverklaring. 

 

Omdat het om grote bedragen zijn heeft de Kasco in 2023 aangegeven dat het raadzaam is om een 

accountantsverklaring te overwegen. ICOM NL heeft aanzienlijke reserves en jaarlijks is er een grote cashflow 

tussen het moment van innen van de contributies en de afdracht aan de ICOM Headquarters (HQ). Weliswaar 

voert HQ een controle uit, maar dit gaat vooral over het bedrag van de afdracht. Daarom adviseert de Kasco 

om uit te zoeken of het zinvol is om jaarlijks een accountant een controle te laten uitvoeren.  Wettelijk is dit 

overigens niet een vereiste.  Eventueel zou ook een samenstellingsverklaring van de accountant voldoende zijn. 

De Kasco adviseert het bestuur om uit te zoeken wat wenselijk is, wat de kosten zijn en het beredeneerde 

besluit dat hierop volgt te delen met de ALV.  

 

De Kasco constateert dat het lastig is om leden van de Kasco te vinden en dat het jammer is om leden slechts 

een termijn van twee jaar te geven. Pas na een pauzejaar kan men dan weer worden benoemd. Zo moeten er 

steeds leden bekend raken met de materie. De Kasco adviseert om leden van de Kascommissie voor een duur 

van drie jaar te benoemen. Het heeft de voorkeur om dit trapsgewijs te doen, elk jaar een lid afvalt en een 

nieuw lid wordt aangesteld, om te continuïteit te waarborgen. Dit vraagt om een aanpassing in het 

huishoudelijk reglement van de Vereniging ICOM Nederland.  

 

Daarnaast zijn aandachtspunten op governance in kader van financiën besproken. De vragen die de Kasco met 

betrekking tot het financiële beleid met het bestuur, in persoon van de penningmeester, heeft gedeeld zijn op 

een duidelijke en heldere manier door de penningmeester beantwoord. De penningmeester heeft een 

toelichting op de jaarrekening geschreven, waar diverse vragen ten aanzien van en afwijkingen ten opzichte 

van de begroting worden toegelicht.  

 

 
1 Een kascommissie van een Nederlandse vereniging ontleent haar positie aan artikel 48 in boek 2 van het Burgerlijk Wetboek. Leden van 

het bestuur mogen geen zitting nemen in de commissie en zij zijn verplicht de commissie inzage te geven in alle benodigde stukken. De 
kascommissie adviseert de algemene ledenvergadering wel of niet decharge te verlenen aan het gehele bestuur. 
 
 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Nederlands_rechtspersonenrecht
https://nl.wikipedia.org/wiki/Burgerlijk_Wetboek_(Nederland)
https://nl.wikipedia.org/wiki/Bestuur
https://nl.wikipedia.org/wiki/Algemene_ledenvergadering


De Kasco heeft geconstateerd dat de inkomsten en uitgaven verantwoord zijn door middel van schriftelijke 

bescheiden en de toelichting van de penningmeester.  

 

Samenvattend komt de kascontrolecommissie tot de conclusie dat de jaarrekening 2024 een getrouw beeld 

opleveren van de financiële handelingen die geleid hebben tot het voorgelegde resultaat.  

 

Wij adviseren dan ook de Algemene Leden Vergadering om de penningmeester en de overige leden van het 

bestuur décharge te verlenen voor gevoerde financieel beleid in 2024. 

 

Amsterdam  (dd systeem)  

 

 

Guus Sluiter         
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